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� El malestar de la plantilla va
fer reaccionar el consell d’ad-
ministració del Girona, que
ahir va argumentar per què
mantenia la jornada econòmi-
ca per al partit de diumenge
contra el Recreativo. El club ja
havia decidit programar-la, i ni
la petició de la plantilla ni la
transcendència del duel no han
fet que canviï d’opinió. «No es
prenen decisions aleatòries, si-
nó que vénen marcades des de
l’1 de setembre», va explicar el
vicepresident i portaveu del
consell, Josep Sierra. La raó
principal és que programar jor-
nades econòmiques –el club en
podria haver marcat tres, però
només n’haurà fet contra el Be-
tis i contra el Recreativo– és una
condició afegida necessària a la
política de preus reduïts en els
abonaments. «A general, el
preu per partit surt a 4,5 euros.
Vam decidir que tenir abona-
ments molt econòmics era in-
teressant perquè la massa so-
cial anés creixent, i n’estem
molt contents», va dir Sierra.

El portaveu del consell d’ad-
ministració va insistir en els
«preus populars» de les entra-
des anticipades. Per als abo-
nats, 10 euros a general i 20 eu-
ros a tribuna. I per als no abo-
nats, 20 euros a general i 30 a
tribuna, inferiors al que és ha-
bitual (a 25 i 40 euros). «Amb
preus populars com els que
hem posat, ens ho hem de mi-
rar en positiu i no en negatiu»,
va exposar Sierra, que demana
un esforç als aficionats. «És un

partit molt important i ens
agradaria molt guanyar-lo, per
donar tranquil·litat al club, als
jugadors, als aficionats i als ac-
cionistes.»

O avui, o a 25 i 40 euros. Els
aficionats només tenen temps
d’adquirir entrades anticipa-
des fins avui (de 10 a 2 del mig-
dia i de 5 a 8 de la tarda), si és
que el club no decideix obrir
també les oficines demà. Sense
revelar la xifra d’entrades venu-
des, Sierra va comentar: «De
moment, estem contents, tot i
que com ha passat altres cops,

la venda sempre s’anima cap a
final de setmana. Al principi, és
més tranquil·la.» Qui s’esperi a
comprar l’entrada el mateix dia
del partit, no podrà fer valer la
condició d’abonat, perquè
s’han fixat uns preus –de 25 eu-
ros a general i 40 euros a tribu-
na– sense distinció. L’argu-
ment del club és d’estructura i
organització: «Tenim l’opera-
tiu que tenim. Per les taquilles
que tenim, és impossible, no hi
ha prou elements per poder
fer-ho tot diumenge. Hem de
preveure que no hi hagi cap ti-
pus de problema.»

X. MASACHS / Girona

Transcendència al marge
�El consell parla de «preus
d’ajuda al club molt populars» i
demana un esforç als aficionats

�El Girona justifica la jornada
econòmica pel preu reduït dels
abonaments i les necessitats

Josep Sierra
PORTAVEU DEL CONSELL
D’ADMINISTRACIÓ DEL GIRONA

«El perquè és molt senzill. Som
l’entitat de segona A amb els
carnets d’abonament més
econòmics, i es va decidir fer
jornades d’ajuda al club. N’hi havia
previstes tres i no es farà la
tercera»
«Tenir un equip a la LFP costa
molts diners i es necessita també l’ajuda dels abonats per
continuar a 2a A i arribar a cobrir el pressupost i que els
jugadors puguin estar al dia»
«Pensant que és un partit molt important, s’han fixat uns
preus molt populars. La general a 10 euros i la tribuna a
20 euros difereix molt de jornades econòmiques anteriors»
«Que els jugadors volen el camp ple o la màxima gent
possible? Segur. Que el consell ho vol? També»
«La petició de la plantilla? Cadascú ha de fer la seva feina.
Nosaltres no ens posem en l’aspecte esportiu. Som un club
familiar i agraïm que ens ho comentin, però el pressupost
s’ha d’equilibrar. [Els jugadors] han d’entendre que són el
principal actiu, però també el principal passiu, i que hi ha
d’haver aquestes jornades econòmiques»

� El Girona i el Nàstic estan ci-
tats avui en un acte de concilia-
ció a Madrid arran del conflicte
d’interessos entorn a Antonio
Calle que fa que dura des que el
conjunt tarragoní va reclamar
60.000 euros al gironí per l’ali-
neació del madrileny en el duel
a Montilivi. El Girona conside-
ra que va tenir un greuge (supe-
rior als 60.000 euros) en no te-
nir la llicència de Calle, fitxat el
mes d’agost del Nàstic fins al
gener del 2010. «Tant un club
com l’altre vam considerar que
unes coses no s’havien fet cor-
rectament i l’òrgan disciplinari
competent és la federació es-

panyola», va dir Josep Sierra.
Segons el vicepresident del Gi-
rona, el cas Calle no ha d’enter-
bolir la relació entre els clubs:
«Les dues entitats hem parlat
molts cops i hem de fer que no
hi hagi cap problema, que con-
tinuem sent, com som, uns

clubs amics. Independent-
ment de la decisió, que espe-
rem que sigui el millor per al Gi-
rona i per al Nàstic.» A l’acte,
que es fa al comitè jurisdiccio-
nal i de conciliació de la RFEF,
el Girona estarà representat per
un dels advocats del club.

El Nàstic, sorprès. El director
general del Nàstic, Lluís Fàbre-
gas, va assegurar ahir que el
Nàstic està «sorprès» per la re-
clamació del Girona, però
«molt tranquil» perquè consi-
dera que ha de cobrar la in-
demnització i que no té cap im-
plicació en el retard en la ins-
cripció de Calle a l’LFP.

«Clubs amics», citats a Madrid
X.M. / Girona El «cas Calle» té

avui un altre capítol i
Sierra confia que la
resolució sigui «el
millor per al Girona i
també per al Nàstic»

� Maduren el futur filial. El tècnic
i director esportiu del
Llagostera, Oriol Alsina, va
ser ahir a Montilivi i es va
reunir amb el director
esportiu del Girona, Javi
Salamero. Pendents de fer
oficial l’acord d’afiliació
(probablement un cop el
Girona estigui salvat), els
tècnics comencen a estudiar
quins jugadors del juvenil de
divisió d’honor poden passar
a jugar al Llagostera.

� Amb quatre juvenils i sense
Gerard. El Girona va fer tot
l’entrenament d’ahir a
l’estadi de Montilivi, amb els
juvenils Albert Quintana,
Masó, Canal i Chicho. Qui no
va participar en la sessió del
grup va ser Gerard, que va
fer carrera continua i hauria
d’incorporar-se avui al grup.

� El Recre, carregat de baixes. El
conjunt d’Agné arribarà a
Girona amb set baixes. Els
defenses Troest i Poli, els
mitjos Óscar Díaz, Emilio
Sánchez i Álvaro Antón i el
davanter Dani estan lesionats,

i el mig Barber, sancionat. A
més de Fidel, que ja ha
debutat a 2a A, Agné haurà
de citar un altre jugador del
filial, de 3a divisió.

� Perdó a Mehmet Aurelio (Betis).
El comitè d’Apel·lació va
deixar sense efecte la groga
que el mig va veure contra la
Real. En canvi, no ha fet cas
al recurs del Nàstic i manté la
sanció d’un partit a Morán, a
més d’Albiol (Múrcia).

� Visita escolar. Una setantena
d’alumnes de P-5 del CEIP
Taialà van assistir ahir a
l’entrenament del Girona.
Amb una pancarta de suport
a Chechu i Jose, van animar
l’equip amb càntics. També
va veure l’entrenament és
l’exdirector tècnic del
Figueres Albert Valentín, que
va saludar Narcís Julià.

FLAIXOS

Jose: «Raül Agné motiva al màxim els
jugadors i el Recre vindrà a guanyar»
Girona. Que el partit contra el Recreativo (diumenge a les 5 de
la tarda) és de màxima transcendència per al Girona ho té clar
tota la plantilla. «L’afrontarem com si fos l’últim amb ganes de
deixar ja sentenciada la permanència», va comentar ahir Jose
Martínez. El defensa prefereix que el Recreativo no tingui la
mateixa necessitat de punts, però està convençut que els
andalusos hi posaran molta lluita: «Raül Agné és un entrenador
que sempre motiva al màxim els jugadors i treu el millor de
cadascú. Segur que el Recre vindrà a guanyar i que sortirà com
si no estigués salvat.» El jugador gironí té molt ben valorat el
tècnic de Mequinensa, que el va dirigir a Peralada i a Girona.
«M’ha ensenyat moltes coses i li he d’agrair la confiança», va
explicar. Un altre defensa, Òscar Álvarez, tampoc creu que el
Recreativo surti relaxat –«coneixent el tècnic que tenen, no crec
que deixin d’estar amb tensió»–, però creu que els equips que
tenen alguna cosa en joc surten «amb un plus més». El central,
titular a Elx, creu que tot l’equip està activat i compromès: «Qui
jugui és ara el que menys importa. Qui ho faci donarà la cara
pel club.» / X.M.

L’Osca denuncia al comitè de competició
«irregularitats» en el Real Unión-Numància
Osca. L’Osca, rival del Girona a la part baixa, ha denunciat al
comitè de competició de la federació espanyola les
«irregularitats i algun condicionant més» que considera que hi
va haver en el partit Real Unión-Numància de dissabte (4-2).
L’Osca al·lega que el conjunt de Sòria ha incomplert l’article
75b del reglament de la federació espanyola en «presentar un
equip notòriament inferior a l’habitual». El Numància, que
guanyava per 0-2 en el descans, va incloure quatre jugadors
del filial, Jesús, Isi, Nandi i Víctor Andrés, en l’onze i, en el
minut 57, amb l’1-2 en el marcador, un altre jugador del
Numància B, Diego Antón, va rellevar Isi. Al final, els locals
van imposar-se (4-2). El tècnic del Numància, Gonzalo
Arconada, és de Sant Sebastià i va dirigir el Real Unión entre
el 1991 i el 1998. L’Osca, que no ha volgut informar sobre els
condicionants que considera que van influir en el 4-2 final,
espera que la comissió delegada de la Lliga de Futbol
Professional (LFP) estudiarà dilluns la seva denúncia. / EL 9


